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Masterplan Scholenbouw  -  Toegankelijke scholenbouw

Het masterplan Scholenbouw stelt werk te willen maken van toegankelijke 
schoolgebouwen: 
“Er wordt ook aandacht besteed aan toegankelijkheid. De oefening om schoolgebouwen 
voldoende toegankelijk te maken voor iedereen is echter niet gemakkelijk omdat 
onderwijs vaak huist in verouderde gebouwen. Het aanbieden van 
toegankelijkheidsinformatie is zeer belangrijk én een eerste stap naar meer 
toegankelijkheid. De mogelijkheid zal worden bekeken om de databank rond 
toegankelijke publiek infrastructuur van Toegankelijk Vlaanderen (www.toevla.be) uit te 
breiden met concrete voorbeelden van toegankelijke schoolinfrastructuur.”

1. Welke inspanningen werden geleverd inzake sensibilisering?

2. In hoeveel van de goedgekeurde dossiers, zowel voor capaciteitsuitbreiding als 
reguliere scholenbouw, van 2014 tot en met 2016, werd expliciet verwezen naar 
inspanningen inzake toegankelijke scholenbouw?

3. Werd de mogelijkheid tot uitbreiding van de databank toevla.be bekeken en zo ja, 
welke concrete stappen zullen ondernomen worden om deze uit te breiden met 
schoolinfrastructuur? Hoeveel scholen bevinden zich momenteel reeds in deze 
databank?

http://www.toevla.be
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ANTWOORD
op vraag nr. 310 van 31 maart 2016
van CAROLINE GENNEZ

In de commissie onderwijs van 21 april 2016 werd de problematiek van de toegankelijke 
schoolgebouwen besproken en concreet toegelicht naar aanleiding van de vraag om 
uitleg nr. 1653 over de effectieve toegankelijkheid van nieuwe of grondig gerenoveerde 
schoolgebouwen. Ik verwijs hiervoor naar de handelingen van deze 
commissievergadering.


